
1 
 

Protokół nr XXXVII.2023 

z XXXVII Sesji Rady Gminy Jarocin  

odbytej w dniu 22 lutego 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2023 o godz. 09:06, a zakończono o godz. 11:57 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agata Magdalena Dymowska 

2. Bogusław Adam Iskra 

3. Łukasz Jan Kania 

4. Justyna Kłodnicka 

5. Janusz Król 

6. Justyna Janina Kubasiewicz 

7. Zdzisław Stanisław Kurzyna 

8. Aniela Stefania Olszówka 

9. Bogusław Pieróg 

10. Rafał Pliszka 

11. Damian Podpora 

12. Janina Reichert 

13. Iwona Smutek 

14. Jan Andrzej Sroka 

15. Jolanta Wołoszyn 

Goście: 

1. Zbigniew Walczak – Wójt Gminy  

2. Agata Pałka – Sekretarz Gminy  

3. Dorota Urban – Skarbnik Gminy  

3. Tomasz Podpora – Radny Powiatu Niżańskiego  

4. Sylwia Głuszak – Dyrektor GOKSTiR  w Jarocinie 

5. Barbara Szabat – Dyrektor PSP w Mostkach-Sokalach  

7. Anna Momot – Dyrektor ZSP w Jarocinie 

8. Dorota Szczepanek – Sołtys m. Domostawa 

9. Jan Skiba – Sołtys m. Katy 

10. Rafał Kaczmarski – Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji i Ruchu 

Drogowego  

11. Karolina Małek – Inspektor ds. księgowości oświatowej  

Lista obecności radnych oraz gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Pan Damian Podpora przyszedł o 9.15.  

1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka otworzyła XXXVII Sesję Rady 

Gminy Jarocin. Obrady odbyły się w sali obrad w remizie OSP w Jarocinie. 

2. Stwierdzenie kworum 

Zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w XXXVII Sesji Rady Gminy 

Jarocin uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy Jarocin 

wynoszącego 15 osób stanowi wymagane kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

3. Przedstawienie porządku obrad 

W pierwszej kolejności Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała 

proponowane zmiany w porządku obrad:  

a) Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 13, lit. k) w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Jarocin na lata 2023-2025 
b) Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 13, lit. l) w sprawie zaproszenia 
rodziny polskiego pochodzenia do osiedlenia się na terenie Gminy Jarocin w ramach 
repatriacji 
c) Usunięcie z porządku obrad punktu 14. Przedstawienie protokołu Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin. 

Następnie zarządziła głosowanie nad każdą z osobna zmianą w porządku obrad. 

a) Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 13, lit. k) w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Jarocin na lata 2023-2025 

Głosowano w sprawie: 

Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 13, lit. k) w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Jarocin na lata 2023-2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

b) Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 13, lit. l) w sprawie 

zaproszenia rodziny polskiego pochodzenia do osiedlenia się na terenie Gminy 

Jarocin w ramach repatriacji 
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Głosowano w sprawie: 

Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 13, lit. l) w sprawie zaproszenia 

rodziny polskiego pochodzenia do osiedlenia się na terenie Gminy Jarocin w ramach 

repatriacji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

c) Usunięcie z porządku obrad punktu 14. Przedstawienie protokołu Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin 

Głosowano w sprawie: 

Usunięcie z porządku obrad punktu 14. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Jarocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

W związku z powyższymi głosowaniami Przewodnicząca Rady Pani Aniela 

Olszówka odczytała porządek obrad z wprowadzonymi zmianami. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad 

a) Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 13, lit. k) w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Jarocin na lata 2023-2025 

b) Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 13, lit. l) w sprawie zaproszenia 

rodziny polskiego pochodzenia do osiedlenia się na terenie Gminy Jarocin w ramach 

repatriacji 

c) Usunięcie z porządku obrad punktu 14. Przedstawienie protokołu Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin 
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4. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy Jarocin 

5. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Jarocin 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym w 

okresie międzysesyjnym 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok 

10. Informacja z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej wraz z informacją o 

ochronie przeciwpożarowej na terenie Gminy Jarocin 

11. Informacja o stanie ładu i porządku publicznego na terenie gminy 

12. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego 

13. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Jarocin na 2023 rok 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i określenia 

warunków odpłatności za pomoc w formie dożywiania w ramach realizacji 

wieloletniego programu wspierania na lata 2019 – 2023 w gminie Jarocin 

c) w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu 

d) w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Mostkach-Sokalach 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Jarocin na lata 

2023-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji 

f) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 2023 -

2030 

h) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 

i) w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

j) w sprawie określenia zasad i trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu 

Gminy Jarocin na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków 

k) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Jarocin 

na lata 2023-2025 

l) w sprawie zaproszenia rodziny polskiego pochodzenia do osiedlenia się na terenie 

Gminy Jarocin w ramach repatriacji 

14. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin 

15. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 

16. Zamknięcie sesji 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

przedstawionego porządku obrad. 
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Głosowano w sprawie:  

Przyjęcia porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

4. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy Jarocin 

Przewodnicząca Rady Gminy oznajmiła, że Państwo Radni nie wnieśli żadnych 

pisemnych poprawek i uzupełnień do protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy Jarocin 

odbytej w dniu 30.11.2022 r. W związku z powyższym Rada Gminy Jarocin przyjęła 

go w całości. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Jarocin 

Przewodnicząca Rady Gminy oznajmiła, że Państwo Radni również nie wnieśli 

żadnych pisemnych poprawek i uzupełnień do protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy 

Jarocin odbytej w dniu 29.12.2022 r. W związku z powyższym Rada Gminy Jarocin 

przyjęła go w całości. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym w 

okresie międzysesyjnym /Informacja w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka przedstawiła zgromadzonym 

informację o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 

29.12.2022 r. do dnia 22.02.2023 r.  

7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym /sprawozdanie 

w załączeniu/ 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak przedstawił Radzie Gminy Jarocin 

sprawozdanie z pracy organu wykonawczego Gminy Jarocin w okresie pomiędzy 

sesją XXXVI w dniu 29.12.2022 r., a sesją XXXVII w dniu 22.02.2023 r. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok /sprawozdanie w 

załączeniu/ 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Iwona Smutek przedstawiła 

sprawozdanie swoje Komisji za okres od 1 stycznia 2022 roku do 31 grudnia 2022 

roku.  

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok 

/sprawozdanie w załączeniu/ 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Justyna Kłodnicka 
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przedstawiła sprawozdanie swoje Komisji za okres od 1 stycznia 2022 roku do 31 

grudnia 2022 roku. 

10. Informacja z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej wraz z informacją  

o ochronie przeciwpożarowej na terenie Gminy Jarocin /Informacja w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka oznajmiła, że sprawozdanie 

było omawiane na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy Jarocin w dniach 

20.02.2023 r. oraz 21.02.2023 r.  

11. Informacja o stanie ładu i porządku publicznego na terenie gminy 

/Informacja w załączeniu/ 

Powyższa informacja została szczegółowo przedstawiona na posiedzeniach obu 

komisji stałych w dniach 20.02.2023 r. i 21.02.2023 r. przez Kierownika Referatu 

Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Nisku Pana Grzegorza Kaptur.  

12. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego /sprawozdanie w załączeniu/ 

Sprawozdanie zostało omówione przez Sekretarz Gminy Panią Agatę Pałka na obu 

posiedzeniach komisji stałych w dniach 20.02.2023 r. i 21.02.2023 r. 

Przewodniczą Rady Gminy zarządziła 15-minutową przerwę.  

13. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Jarocin na 2023 rok 

/projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec znajomości projektu uchwały Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka 

poprosiła o podanie stanowiska komisji stałych.  

Zarówno Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert jak  

i Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz poinformowały, że 

niniejszy projekt został omówiony i jednogłośnie zaopiniowany.  

Po opiniach Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka przedstawiła treść 

procedowanego projektu uchwały oraz zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.261.2023 w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Jarocin na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i 

określenia warunków odpłatności za pomoc w formie dożywiania w ramach 

realizacji wieloletniego programu wspierania na lata 2019 – 2023 w gminie 

Jarocin /projekt uchwały w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka oznajmiła, że niniejszy projekt 

uchwały był wyjaśniany na obu posiedzeniach komisji stałych przez Kierownik OPS  

w Jarocinie Panią Katarzynę Pawłowską.  

Wobec braku pytań odnośnie procedowanego projektu uchwały Przewodnicząca 

Rady Gminy poprosiła Przewodniczące Komisji stałych o podanie opinii swoich 

komisji.  

Zarówno  Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz jak  

i Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert powiedziały, że ich 

komisje na swoich posiedzeniach w/w projekt uchwały omówiły i jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały. 

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka przedstawiła treść 

procedowanego projektu uchwały oraz poprosiła o oddanie głosów.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.262.2023 zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowych zasad przyznawania i określenia warunków odpłatności za pomoc w 

formie dożywiania w ramach realizacji wieloletniego programu wspierania na lata 

2019 – 2023 w gminie Jarocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

c) w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu /projekt uchwały w 

załączeniu/ 
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Niniejszy projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach obu komisji stałych 

przez Sekretarz Gminy Panią Agatę Pałka.  

Wobec znajomości projektu uchwały i braku pytań Przewodnicząca Rady Pani Aniela 

Olszówka poprosiła o przedstawienie opinii obu komisji stałych. 

Zarówno Komisja OKiS jak i Komisja RGBiF na swoich posiedzeniach odpowiednio  

w dniach 20.02.2023 r. i 21.02.2023 r. powyższy projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała.  

Po przedstawieniu opinii komisji Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela 

Olszówka odczytała treść projektu uchwały oraz zarządziła głosowanie.   

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.263.2023 w sprawie określenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

d) w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Mostkach-Sokalach 

/projekt uchwały w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka oznajmiła, że projekt uchwały 

został omówiony zarówno na posiedzeniu Komisji OKiS jak i Komisji RGBiF przez 

Sekretarz Gminy Panią Agatę Pałka.  

Wobec braku pytań odnośnie w/w projektu uchwały Przewodnicząca Rady Pani 

Aniela Olszówka poprosiła o przedstawienie opinii obu komisji stałych. 

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz poinformowała, że 

członkowie jej komisji niniejszy projekt uchwały omówili i zaopiniowali pięcioma 

głosami „ZA” przy dwóch „WSTRZYMUJĘ SIĘ”.  

Następnie Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert powiedziała, że 

jej komisja zaopiniowała projekt uchwały sześcioma głosami „ZA” przy jednym 

„WSTRZYMUJĘ SIĘ”. 

Po czym Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka oczytała treść 

projektu uchwały i zarządziła głosowanie nad procedowanym projektem uchwały.  



9 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.264.2023 w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Mostkach-Sokalach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agata Magdalena Dymowska, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, Janusz Król, 

Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania Olszówka, Rafał Pliszka, Damian 

Podpora, Janina Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bogusław Adam Iskra, Justyna Janina Kubasiewicz, Bogusław Pieróg 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Jarocin 

na lata 2023-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji /projekt uchwały w 

załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka oznajmiła, iż powyższy projektu 

uchwały był omawiany i wyjaśniany na posiedzeniach obu komisji stałych. Następnie 

poprosiła Przewodniczącą Komisji RGBiF oraz Przewodnicząca Komisji OKiS o 

przedstawienie opinii swoich komisji.  

Przewodniczącą Komisji RGBiF Pani Janina Reichert poinformowała, że jej 

komisja zapoznała się z niniejszym projektem uchwały i zaopiniowała przedstawiony 

projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz powiedziała, że jej 

komisja również na swoim posiedzeniu niniejszy projektu uchwały omówiła i 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała.  

Po przedstawieniu stanowisk komisji stałych, Przewodnicząca Rady Pani Aniela 

Olszówka odczytała treść procedowanego projektu uchwały oraz zarządziła 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.265.2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Gminy Jarocin na lata 2023-2030 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

f) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok /projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec znajomości zmian w budżecie gminy na 2023 rok Przewodnicząca Rady 

Pani Aniela Olszówka w pierwszej kolejności udzieliła głosu Przewodniczącym 

Komisji stałych celem przedstawienia opinii w temacie.  

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert powiedziała, że jej komisja 

na swoim posiedzeniu szczegółowo zapoznała z w/w projektem uchwały, którego 

następnie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz również 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu w dniu 20.02.2023 r. i jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowany. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka paragrafami 

odczytała treść projektu uchwały i zarządziła głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.266.2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 

rok  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 

2023 -2030 /projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec znajomości Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka poprosiła  

o przedstawienie stanowisk komisji stałych. 

Zarówno komisja RGBiF jak i komisja OKiS jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

niniejszy projekt uchwały na swoich posiedzeniach odpowiednia w dniach 

21.02.2023 r. i 20.02.2021 r.  
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Po przedstawieniu opinii Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały  

i zarządziła głosowanie nad nim.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.267.2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jarocin na lata 2023 -2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

h) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy /projekt uchwały w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka poprosiła Przewodniczące Komisji 

stałych o przedstawienie opinii.  

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert poinformowała, że 

członkowie jej komisji omówili na swoim posiedzeniu i jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały. Ponadto Pani Janina Reichert podziękowała  

i złożyła życzenia Pani Dorocie Urban.  

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz również powiedziała, 

że jej komisja niniejszy projekt uchwały omówiła i jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała.  

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka odczytała treść projektu 

uchwały oraz zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.268.2023 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka oraz Wiceprzewodnicząca 

Rady Gminy Pani Jolanta Wołoszyn wręczyły kwiaty i podziękowały Pani Dorocie 

Urban.  

Pani Dorota Urban oznajmiła, że sytuacja finansowa gminy jest bardzo dobra.  

i) w sprawie powołania Skarbnika Gminy /projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec znajomości powyższego projektu uchwały Przewodnicząca Rady Gminy 

Pani Aniela Olszówka poprosiła Przewodniczące Komisji stałych o przedstawienie 

opinii. Projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy został omówiony na 

obu posiedzeniach komisji stałych w dniach 20.02.2023 r. oraz 21.02.2023 r.  

Zarówno Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert jak i 

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz powiedziały, iż 

członkowie ich komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowały w/w projekt uchwały.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały oraz 

poprosiła o oddanie głosów.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.269.2023 w sprawie powołania Skarbnika Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka oraz Wiceprzewodnicząca 

Rady Gminy Pani Jolanta Wołoszyn wręczyły kwiaty i pogratulowały Pani Karolinie 

Małek. 

Pani Karolina Małek podziękowała za podjęcie uchwały, a tym samym za 

obdarzenie zaufaniem. 

j) w sprawie określenia zasad i trybu postępowania o udzielenie dotacji z 

budżetu Gminy Jarocin na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących 

się w gminnej ewidencji zabytków /projekt uchwały w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka oznajmiła, że niniejszy 

projekt uchwały była wyjaśniany i omawiany na obu posiedzeniach komisji stałych. 

Następnie wobec znajomości tematu poprosiła o przedstawienie stanowisk komisji.  
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Zarówno Komisja OKiS jak i Komisja RGBiF na swoich posiedzeniach odpowiednio  

w dniach 20.02.2023 r. 21.02.2023 r. zaopiniowała w/w projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka zarządziła głosowanie nad 

projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.270.2023 w sprawie określenia zasad i trybu 

postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Jarocin na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

k) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Jarocin na lata 2023-2025 /projekt uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały został omówiony na obu posiedzeniach komisji stałych w dniach 

20.02.2023 r. oraz 21.02.2023 r. przez jego autorkę Kierownik OPS w Jarocinie 

Panią Katarzynę Pawłowską. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczące Komisji o przedstawieni opinii 

swoich komisji.  

Zarówno Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz jak  

i Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert poinformowały, że 

członkowie ich komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali niniejszy projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały i zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.271.2023 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Jarocin na lata 2023-2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

l) w sprawie zaproszenia rodziny polskiego pochodzenia do osiedlenia się na 

terenie Gminy Jarocin w ramach repatriacji /projekt uchwały w załączeniu/ 

Powyższy projekt uchwały został omówiony na obu posiedzeniach komisji stałych 

przez Sekretarz Gminy Panią Agatę Pałka.  

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka poprosiła o przedstawieni opinii 

komisji.  

Zarówno Komisja RGBiF jak Komisja OKiS zaopiniowały niniejszy projektu uchwały 

jednogłośnie pozytywnie.  

Po opiniach Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały oraz 

zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVII.272.2023 w sprawie zaproszenia rodziny polskiego 

pochodzenia do osiedlenia się na terenie Gminy Jarocin w ramach repatriacji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

14. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin (punkt zdjęto z 

porządku obrad) 

15. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 

Sołtys m. Domostawy Pani Dorota Szczepanek zapytała, w jakim wieku są 

członkowie rodziny z Kazachstanu zaproszonej do osiedlenia na terenie Gminy 

Jarocin. Następnie przypomniała sprawy dotyczące drogi powiatowej w Domostawie. 

Poinformowała, że nic nie jest robione w sprawie barierek, ani ubytku asfaltu. Zgłosiła 

także brak odwodnienia drogi przy budynku Wala (jest rów, ale nie ma odpływu) oraz 

dwa połamane przez samochody słupki prowadzące na łuku poziomym w/w drogi.  
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Pani Janina Reichert zgłosiła, że nowo wybudowane drogi na terenie gminy są 

zalewane przez wodę: 

 droga wybudowana do gruntów rolnych w Szyperkach,  

 droga relacji Szyperki-Zdziary,  

 w Jarocinie od strony stadionu w kierunku budynku OPS, 

 w Domostawie.  

Pani Janina Reichert zawnioskowała, aby w ramach gwarancji te odwodnienia 

zostały wykonane. Poprosiła także, żeby przed remontem drogi powiatowej Szyperki-

Huta Deręgowska rozwiązać sprawę odwodnienia także tej drogi oraz budowanego 

chodnika. Na koniec Pani Reichert poruszyła kwestię likwidacji szkoły PSP 

Mostkach-Sokalach. Poprosiła, aby nie postępować wbrew woli rodziców, którzy po 

likwidacji chcą posłać dzieci do szkoły w Golcach. Zaproponowała, aby nalegać na 

Fundację „Elementarz”, aby sfinansowała dojazd dzieci do Golc. Jeśli kilkoro dzieci 

poszłoby tam do szkoły, to możliwe, że szkoła utrzymałaby się przez kilka lat dłużej i 

byłoby to mniejsze obciążenie finansowe dla gminy.  

Pan Bogusław Iskra zainteresował się, czy jest agregat prądotwórczy w 

przepompowni w Katach, gdyż przy braku prądu również nie ma wody. Następnie 

Pan Iskra poruszył również kwestię oświetlenia ulic. Zapytał, z jaką ceną UG podpisał 

umowę z dostawcą energii elektrycznej i o ile ona wzrosła w stosunku do ceny z 

poprzedniej umowy. Kończąc Pan Bogusław Iskra poprosił podanie więcej 

informacji/wyjaśnień odnośnie poniższych dwóch punków ze sprawozdania z pracy 

organu wykonawczego Gminy Jarocin:  

 pkt. 4. Podpisanie umowy i wykonanie projektu na realizację zadania „Remont 

drogi gminnej nr 102203 R Jarocin-Majdan Jarociński-Domostawa”, 

 pkt 15. Podpisanie umowy na wykonanie dokumentacji projektowej wraz z 

uzyskaniem decyzji o Zezwoleniu na Realizację Inwestycji Drogowej dla zadania 

„Rozbudowa drogi gminnej nr 102203 R Jarocin-Domostawa”. 

Pani Justyna Kłodnicka podziękowała za wybudowanie drugiego pasa drogi w 

Domostawie oraz poprosiła o podjęcie działań w celu odwodnienia tej drogi, bo ją 

zalewa. Przy wielkich roztopach czy deszczach na odcinku drogi od posesji Pani 

Szwedo do posesji Pana Kutyły (wybudowanego nowego domu) jest jedno wielkie 

rozlewisko, które przelewa się przez drogę. 

Pani Agata Dymowska odnośnie zapytania ofertowego, które dotyczy utrzymania 

terenu zieleni m.in. w Majdanie Golczańkim, poinformowała, że mieszkańcy tego 

sołectwa chcieliby w/w zadanie powierzyć osobie fizycznej, mieszkańcowi Majdanu 

Golczańskiego, gdyż jest kilka osób w sołectwie, które chciałoby zająć się tym 

zadaniem. Tą sprawę omówiono na ostatnim spotkaniu wiejskim.  

Pan Zdzisław Kurzyna poprosił o usunięcie szopy, która znajduje się na terenie 

byłej starej szkoły, ze względu na bawiące się tam dzieci. Szopa jest w bardzo złym 

stanie i grozi zawaleniem. Następnie Pan Kurzyna stwierdził, że wnioski, które były w 
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zeszłym roku składane do starostwa nie zostały zrealizowane. Przepust koło „Doliny” 

pod drogą powiatową jest nadal niedrożny. Przyczółki przepustów wzdłuż drogi 

powiatowej od „Byka” do starej S19 nie są wyremontowane oraz drzewa uschnięte 

wzdłuż tego odcinka drogi nie zostały usunięte przez powiat. W dalszej kolejności 

Pan Zdzisław Kurzyna poinformował, że mieszkańcy skarżą się na opieszałość 

serwisu dotyczącego kolektorów słonecznych. Mieszkańcy mają awarie w postaci 

wycieków z głównych zbiorników i bezskutecznie zgłaszają to do serwisu.  

Pan Janusz Król poprosił o zasypanie powstałych dołków na drodze do Państwa 

Dworaków w Majdanie Golczańskim oraz zapewnić oświetlenie uliczne w całym tym 

sołectwie.  

Pani Janina Reichert w imieniu własnym i mieszkańców podziękowała Radnemu  

i Członkowi Zarządu Powiatu Niżańskiego Panu Tomaszowi Podporze za uzyskanie 

dofinansowania na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1049R 

DK19 – Szyperki – Jarocin na odcinku DK19 – Huta Deręgowska i Huta Deręgowska 

– Szyperki”. Następnie Pani Janina Reichert poprosiła o poniższe sprawy  

w sołectwie Szyperki: 

 uregulowanie drogi, która przebiega przez podwórko byłej „nowej” szkoły, 

 odnowienie ogrodzenia placu, na którym stoi budynek „starej” szkoły.  

Pani Jolanta Wołoszyn zapytała się o sprawę umieszczenia bankomatu na terenie 

gminy.  

Pan Damian Podpora zapytał, dlaczego Gmina Jarocin nie otrzymała dotacji  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2023 rok, jako jedyna z powiatu 

niżańskiego. Zainteresował się również, czy wnioski z zebrań wiejskich zostały 

zbiorczo przekazane do powiatu, leżące w jego gestii. 

Następnie w odpowiedzi na powyższe wnioski i zapytania zabrali głos Wójt Gminy 

Pan Zbigniew Walczak, Skarbnik Gminy Pani Dorota Urban i Sekretarz Gminy 

Pani Agata Pałka, Radny Powiatu Niżańskiego Pan Tomasz Podpora. 

Odnośnie nowo wybudowanych dróg Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak 

powiedział, że UG będzie sukcesywnie starał się rozwiązać problemy związane ze 

stanem wód przy tych drogach np. za pomocą rowów oraz drenaży. Następnie 

wyjaśnił odnośnie punków ze sprawozdania organu wykonawczego, o które pytał się 

Pan Bogusław Iskra. Otóż pierwsza sprawa to budowa chodnika od Zadworza na 

Smutki a druga to przygotowanie wniosku na remont drogi od Majdanu Jarocińskiego 

do Domostawy, której nawierzchnia jest już zniszczona. Pan Wójt odpowiedział 

także, dlaczego Gmina Jarocin nie uzyskała dotacji z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg na 2023 rok. Otóż zadanie dot. drogi w Domostawie jest w rezerwie na 

dziesiątym miejscu. W zależności jak przebiegną przetargi dotyczące zadań z listy 

podstawowej, jest szansa uzyskania dotacji na w/w drogę. Następnie poinformował 

odnośnie wyschniętego drzewa na pastwisku, że Wspólnota Pastwiskowa Zdziary 
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zobowiązała się ściąć to drzewo. Dodał, że drzewo to nie jest w pasie drogi 

powiatowej ZDP. Odnośnie ewidencji drogi wspomnianej przez Panią Janinę 

Reichert Pan Wójt odpowiedział, że chciałby tą kwestię uregulować. Na koniec w 

sprawie awarii kolektorów słonecznych poinformował, że pracownicy UG też dzwonią 

do serwisu i mimo to nie ma oczekiwanej, szybkiej reakcji.     

Odnośnie kwestii utrzymania terenu zieleni w Majdanie Golczańskim Skarbnik 

Gminy Pani Dorota Urban wyjaśniła skąd jest zapis w uchwale budżetowej 

dotyczący przeznaczenia tych środków. Otóż Pani Skarbnik otrzymała wniosek 

sołectwa ze wskazaniem, że utrzymaniem terenu zieleni zajmie się firma albo osoba 

fizyczna. Następnie wniosek został doprecyzowany i została zapisana firma. Pani 

Skarbnik wyjaśniła, że nie ma problemu zamienić to na osobę fizyczną. Przy czym 

kwota dla osoby fizycznej będzie niższa, gdyż będą (od 9 000 tys.) odprowadzone 

składki. 

W dalszej kolejności zabrała głos Sekretarz Gminy Pani Agata Pałka. Przedstawiła 

wiek członków zapraszanej rodziny w ramach repatriacji. W odpowiedzi na pytanie 

Pana Iskry w sprawie cen za energię elektryczną poinformowała, że w poprzednim 

przetargu cena za 1 kWh wynosiła 0,3350 zł netto natomiast po ostatnim przetargu  

w listopadzie cena wynosi 1,5820 zł netto. Dodała, że UG w Jarocinie jako jednostka 

samorządu terytorialnego składała oświadczenia, w ramach których cena ma być nie 

większa niż 785 zł netto za 1 MWh. Dodatkowo Pani Sekretarz poinformowała, że  

w ramach oszczędności od 1 stycznia lampy uliczne święcą się krócej do godziny 

22:30. Wspomniała też prośbę z posiedzenia komisji OKiS, aby ograniczyć ranne 

oświetlenie uliczne, gdyż wcześniej wschodzi słońce. Gdy będzie taka potrzeba, UG 

wystąpi z odpowiednim wnioskiem do PGE. Otóż lampy uliczne są sterowane 

zegarami, które w zależności od wschodu i zachodu słońca oraz warunków 

atmosferycznych wyłączają i włączają lampy. Następnie wyjaśniła, że agregat 

prądotwórczy do przepompowni w Katach nie został zakupiony, ponieważ wówczas 

każda przepompownia powinna mieć taki agregat. W przypadku, gdy byłaby zasilana 

jedna przepompownia to mieszkańcy musieliby jak najmniej korzystać z 

odprowadzania wody, aby nie zalegały ścieki na innych studzienkach.  

W dalszej kolejności Sekretarz Gminy przedstawiła sprawę umieszczenia bankomatu 

na terenie gminy. Otóż planowane jest ponowienie pytania w tej sprawie do 

Dyrektora Banku Spółdzielczego w Tarnobrzegu. W zeszłym roku rozmawiano już z 

Dyrektorem i miał rozeznać sprawę. W poprzednich latach Bank BKP BP nie zgodził 

się na postawienie bankomatu. Ze względu na małą ilość mieszkańców gminy – nie 

jest to dla banku rentowne. W przypadku, gdybyśmy bardzo chcieli bankomat można 

byłoby umieścić na koszt gminy i kosztowałoby to 3 tys. netto miesięcznie. Na koniec 

Pani Sekretarz wspomniała kwestię wniosków do ZDP w Nisku. Wnioski radnych 

oraz mieszkańców z zebrań wiejskich dotyczące dróg powiatowych zostaną 

zweryfikowane i jeśli jeszcze coś nie zostało zrobione z wcześniejszych wniosków to 

ponowimy i dodamy ewentualne nowe wnioski i zapytania z ostatnich zebrań i sesji. 
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Następnie Radny Powiatu Niżańskiego Pan Tomasz Podpora przedstawił 

informację od Dyrektora ZDP w Nisku Pana Zbigniewa Lacha, że barierki oraz 

uzupełnienie ubytku asfaltu zostały ujęte we wniosku w ramach zadania „remont 

drogi Szwedy-Domostawa” do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

16. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Pani 

Aniela Olszówka zamknęła obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Jarocin w dniu  

22 lutego 2023 r. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

GMINY JAROCIN 

Aniela Olszówka 
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